

Strömsåns Vattenråd

Protokoll för möte 2023-08-16

Närvarande; Anna Simonsson, Margareta Nordström, Rune Sandin, Per-Anders Mattsson & Göran Petersson.

Vid pennan: Anna Simonsson

- Mötet öppnas
- Genomgång av förra mötets protokoll
 - Martin pratar med Conny om att sätta upp skyltarna om fiskeregler.
Martin uppger via mail att samtal om skyltarnas kostnader pågår med Tekniska. Han föreslår även att vi lägger till att man enbart får behålla 2 fiskar / dygn, på själva skylten.
 - Anna tittar vidare på förslag om höstens bäckvandring.
Kommer i punkt senare i mötet.
 - Anna Ska sätta sig in i materialet om kalkningen och presentera detta.
Det har dessvärre inte funnits tid för detta sedan förra mötet, punkten flyttas.
 - Anna pratar med Länsstyrelsen om raset i Bålerödsbäcken.
Anna har pratat med Länsstyrelsen igen och dom uppger att det pågår två ärenden men inget av dom närmar sig beslut. Anna och Maria påskyndar så gott det går.
 - Anna Pratar med Aya och Roland om politikens representation.
Lars-Åke Karlgren meddelar via mail att han inte längre kan delta från nämnden samt att nämnden inte anser att politiken har med Strömsåns vattenråd att göra. Vidare meddelar Anna att ingen finansiering för vattenråden annonserats från HaV eller Länsstyrelsen samt att det ekonomiska läget på förvaltningen är tufft. Det är därmed svårt att sja om rådets framtid. Anna kommer att föra vidare dialogen om vattenrådet med sina chefer samt politiken, med syfte att rådet skall få fortsätta arbeta.
 - Martin skickar förslag om Hogdalsbäcken till Maria inför biotopkartering.
Klart? Varken Martin eller Maria är närvarande på mötet.
 - Martin och Lars kommer att grusa vattendrag längst golfbanan.
Martin meddelar via mail att grusning längst Drivnäsbäcken vid löparbanan och en liten bäck nere i bojarkilen, som kommer från golfbanan kommer att genomföras och att grus körs ut under nästa vecka. Martin återkommer med datum.
 - Anna kollar med Trafikverket om dom har intresse av att delta i rådet.
Anna har påbörjat kontakten men har inte fått kontakt med det närmaste lokalkontoret ännu.
 - Anna kontaktar golfbanan och kollar intresse för att bistå med åtgärder vid vattendraget
Anna har skickat förfrågan om samverkan, men har ej fått svar.
 - Martin hör av sig till Anna när han och Lars ska kolla vattendragen inför grusning.
Klart
 - Anna och Maria tittar på det nya landsbygdsprogrammet och vilka konsekvenser det skulle kunna få i vattenfrågor, ex. LOVA-ansökningar.
Det har dessvärre inte funnits tid för detta sedan förra mötet, punkten flyttas till nästa möte.
- Anna informerar om Enningdalsälvens vattenråd

Nästa möte blir av i höst; rådet är fortfarande på en planeringsnivå runt ekonomi och syfte. I nuläget har vissa kommuner en önskan om att rådet enbart används som ett samtalsforum. Anna meddelar att Strömstad kommer att avböja medlemskap i rådet om det inte kommer att ske några praktiska åtgärder inom avrinningsområdet, eftersom Strömstads kommun redan deltar i samtalsforum runt vattenfrågor och rådet skall finansieras med skattepengar.

- Fortsatt planering av årets aktiviteter
 - Vi pratar kort om intresse av att delta i grusning samt krattning av utloppet nedanför gamla Strömstadtidningen. Anna skall vidarebefordra datum ifrån Martin så att de som vill kan delta.
 - Vi går igenom olika alternativ på platser för bäckvandringen, Anna har totalt 6 förslag på vattendrag med vandrande öring som mynnar i våtmarksområden. Gruppen enas om att Blomsholmsbäcken är lättillgänglig, pedagogisk och trevlig att promenera vid. Förslag på att bjuda in Strömstad museum eller hembygdsföreningen så att vandringen även kan ta upp bygdens historia. Om hembygdsföreningen skulle vilja samarbeta kan man även eventuellt använda deras lokaler på Blomsholms gård för att servera fika. Anna tar kontakt med museet och hembygdsföreningen för att kolla intresse. Anna kontaktar och informerar även markägare längst sträckan. Förslag på att datum för aktiviteten är 7 oktober mellan 14-18, där fika serveras mellan 15-17.
- Övriga frågor
 - Samtal om invasiva arter längst vattendrag och deras utbredning.
 - Anna informerar om projektet Lophelia, som är ett restaureringsprojekt av korallreven som pågår inom kosterhavet.
- Inför nästa möte
 - Anna skickar ut material om Lophelia-projektet i mail-gruppen, så att de som är intresserade kan läsa mera.
 - Anna pratar vidare med förvaltning och politiken om rådets framtid.
 - Anna försöker sätta sig in i kalkningen.
 - Anna kollar upp hur nya landsbygdsprogrammet kan komma att påverka framtida finansiering för markägarna.
 - Anna skickar ut datum för grusning så fort Martin meddelat dessa.
 - Anna kontaktar Strömstad museum, hembygdsföreningen, kulturavdelningen + markägare vid Blomsholm inför 7e oktober.
 - Nästa möte bokas den 18e september kl. 18-20 i Stadshusets matsal. OBS Mötet kommer att handla enbart om bäckvandringen den 7e oktober. Anna skickar ut kallelse till detta, även till hembygdsföreningen, Strömstad museum och kulturavd.
- Mötet avslutas